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ZAPYTANIA

l. Opublikowana obecnie przez wladze miasta i PUK taryfa cieplna, obowiqTuj4ca od
lutego 2024r - nie zachgca do prowadzenia prac modemizacyjnych - wymiany
wEglowych kotl6w na ekologiczne.

2. Taki stanjest niepokoj4cy, z kilku przyczyn - z powodu wieku urz4dzeri i
mo2liwoSci awarii a takZe z powodu zbliiajqcego sip szybkimi kokami terminu
wygaszenia piec6w wEglowych i zagroZenia karami z tytulu opalam\nia wpglem.

3. Przedstawiane przez Burmistrza dotychczasowe plany modemi zacyjte byly
zwiqzanymi z wsp6ludzialem w ich realizacji - Mlekpolu a obecnie NFOS.
Uzale2niajq miasto od Srodk6w zewnQtrznych, kt6re mialy skutkowai zmian4
operatora - dotychczasowego dostawcE - PUK miala zastqpii sp6lka utworzona z
udzialem Mlekpolu i NFOS. Po tym jak wycofal sig z inwestycji Mlekpol, nie ma
jednoznacznych deklaracj i - kiedy zostan4 podpisane umowy, kiedy rusz4 prace
modernizacyjne, ile bEdzie koszlowala inwestycja, ile bEdzie wynosil wklqd miasta.
Po tym jak ostatnio zmienione wladze NFOS nie wiadomo w og6le czy plany zostan4
zrealizowane.

4. Dlugoletnie zaniedbania i wladz miasta i PUK, kt6rego symbolem jest ,,upilow'any"
komin cieplowni, ziej4cy truj4cymi substancjami na mieszkaric6w Kolna - i po*yzej
wskazane przeze mnie uwarunkowania - powinny skutkowai dzialaniami
prowadzqcymi do naprawy syuacji. Budzet Miasta zaproponowany przez Burmistrza
i przyjgty przez radq Miasta nie wskazuje powy2szego tematu -jako kluczowego. W
budzecie nie ma zabezpieczonych Srodk6w na tg inwestycjg. Burmistrz ttumaczyl, ze
inwestycjg sfinansuje PUK, nie wiemy jednak jakie realne mo2liwodci finansowe ma
obecnie spolka. czyjej sytuacja hnansowajest tak dobra,2e podola tej inwestycji, czy
ma takie du2e zdolnodci kedyowe Zeby inwestycja modemizacji cieplowni w
najbliZszym czasie ruszyla. Nale2y mie6 na wzglgdzie, 2e 15 pa2dziemika 2023r
zmienila siE w Warszawie koalicja rzqdowa, PIS stracil wladzE, dotychczasowe
llptyu\y i kontakty lokalnej wladzy - zostaly pozrywane , mo2e by6 duZo trudniej
pozyska6 Srodki finansowe na dofinansowanie modemizacji.
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5 Proszg o przedstawienie scenariusza alternatyu'nego prowadzqcych do

zmodemizowania cieplowni , dzialai, kt6re Burmistrz podejmie w sytuacji gdy po

Mlekpolu, z projektu wycofa siE NFOS .

6. Obecny burmistrz Kotna kilka lat temu byl zwolennikiem wykonania przez sp6lkg

Mazovia w Kolnie biogazowni, z ulokowaniem jej w dzisiejszej okolicy Dworu
Rogiriskiego, opodal Wiszalek. Jak wiemy do realizacji tej inwestycji nie doszlo. Dzi6

mo2na stwierdzi6 - na szczE6cie dla mieszkaric6w Kolna.
Podczas obrad, pracy komisji rozwoju gospodarczego, Burmistrz zapowiedzial2e
Labno Du2e i Labno Male - maja byi zaopatryTvane w cieplo z lokalnej biogazowni.
ProszE o przybli2enie zamiar6w wybudowania nowej biogazowni ze wskazaniem jej
lokalizacji.
Problemy energetyczne, a takze chyba i bardzo kosaowna dla mieszkaic6w Kolna

polityka Smieciowa, przypominam, 2e Miasto ,,wtopilo" w lonrZyriskq obecnie sp6lkg

ZGO ponad 1,5 mln zl ,wsp6lfinansujqc budowE zakladu, sklonily Burmistrza do
plan6w budowy spalami Smieci w Kolnie. Burmistrz przedstawial takie zarriry
publicznie, spalamia miala by6 budowana z Mlekpolem. Nie wiadomo czy po tym jak
z projektu sig Mlekpol wycofal dalej Burmistrz ma zamiary wybudowania tej
spalarni w Kolnie.

Obecna kampania wyborcza nakazuje aby mieszkaicy Kolna - dokonujqc wyboru
Burmistrza na nastQpne 5lat znali odpowiedZ na pltanie czy w dalszym ci4gu Pan

Andrzej Duda - obecny Burmistrz ma zarniar zlokalizowania w Kolnie spalami
Smieci, gdzie ma byi posadowiona ta spalamia a takZe aby przedstawil korzySci - dla
mieszkaric6w Kolna wyplywaj4cych z wybudowania takiej instalacji.
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